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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Orbán Vikto r
miniszterelnök úrhoz

„Mit ír alá, Miniszterelnök Úr? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök űr!

A védett személyek és a kijelölt létesítmények védelméről szóló 160/1996. (XI . 5 .) Korm. rendelet
módosításával 2011 . december 1-tő l a Kormány úgy rendelkezett, hogy a Köztársasági Őrezred a
miniszterek részére fels ő középkategóriájú gépjárművet és hivatásos biztonsági gépjárm űvezetőt
biztosít .

Ezzel egyidejűleg a Köztársasági Őrezred megkapta a vagyonkezel ői jogot a gépjárművekre ,
jogutóddá vált a miniszterek által használt gépjárm űvekkel kapcsolatos szerződésekben, ső t a
Közbeszerzési és Ellátási Főigazgatóság által biztosított gépjárművezetők közalkalmazotti
jogviszonyban való továbbfoglalkoztatása tekintetében is jogutódként jelölte meg a vonatkoz ó
kormányrendelet.

E feladat ellátásához a miniszteri szolgálati gépjárművek vagyonkezelői jogának átruházása,
valamint az érintett gépjárművezetők áthelyezése kapcsán szükségessé vált elő irányzat-
átcsoportosításról szóló 1371/2011 . (XI. 8.) Korm. határozat alapján a Rendőrség 2,4 millió forintot
kapott a Központi Szolgáltatási Főigazgatóság cím terhére .

2012. március 6-án a Kormány a miniszteri gépjárművek üzemeltetéséhez kapcsolódó költségvetési
előirányzat átcsoportosításáról szóló 1052/2012 . (III. 6.) Korm. határozata 7 miniszteri gépjárm ű
fenntartásához és a miniszterek mellett dolgozó biztonsági gépjárm űvezetők foglalkoztatásához
szükséges erőforrásokra 48,1 millió forintot átcsoportosított a Fejlesztési Minisztérium részére ,
ezzel együtt pedig a Rendőrség visszaadta a NEFMI-nek azt a 2,4 milliót, amit tavaly novemberben
tő lük kapott.

Ugyanakkor a Köztársasági Őrezrednek nem szűnt meg a feladata, fennáll a vagyonkezelői joga, é s
a gépjárművezetők közalkalmazotti jogviszonya tekintetében is ez a szervezet a foglalkoztató . A
vonatkozó kormányrendeletek ugyanis nem módosultak, így a költségvetési fedeze t
átcsoportosításának nincs jogalapja .

Meglepő, hogy ha tavaly novemberben a feladatra 2,4 millió Ft elegend őnek bizonyult, akkor mire
szolgál a csaknem 50 millió Ft átcsoportosítása, a Rend őrség amúgy sem bőséges költségvetésébő l?
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Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ön aláírt egy . .kormányhatározatot, amelyhez a jogi alapokat a Kormány nem teremtette meg .

Kérdés, hogy nt megfelelően tájékoztatták-e errő l? Lehetséges, hogy a Kormány az elmúlt néhán y
hónap alatt felismerte, hogy a novemberi döntés elhibázott volt? Milyen intézkedést tett Ön a z
elhibázott döntés miatti felelősségre vonás érdekében?
Végezetül kérdezem Miniszterelnök Urat? Mire szolgál az átcsoportosított 48, 1 millió Ft, és Ön

szerint ez az összeg nem hiányzik majd a Rendőrség 2012. évi költségvetésébő l?

Budapest, 2012. március „ ; .

(MSZP)
országgyűlési képviselő
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